
Protokoll från Sandviks Samfällighetsförenings årsstämma den 17/7 2023 i Bjursnäs Bygdegård 

 

Närvarande: Kjell Danielsson ordförande, Bo ”Pelle” Franzen vice ordförande, Margareta Magnusson 

ledamot, Susanne Johansson kassör, Birgitta Edvardsson sekreterare. 

 

§1 Årsstämmans öppnande 

Kjell Danielsson hälsade alla välkomna och öppnade stämman. 

Ett stort tack riktades till alla som på olika sätt hjälpt till med verksamheten under året och som på så 

sätt bidragit till att vi kan ha ett så välskött och trivsamt område. 

 

§2 Närvarande medlemmar 

61 stugor var representerade på mötet. 
 

§3 Val av ordförande för stämman 

Kjell Danielsson valdes. 

 

§4 Val av sekreterare för stämman 

Birgitta Edvardsson valdes. 

 

§5 Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll. 

Lena Pettersson och Eva Kågestad valdes. 

 

§6 Styrelsens och revisorernas berättelse 

Berättelserna lästes upp. 

 

§7 Ansvarsfrihet för styrelsen 

Ansvarsfrihet beviljades. 

 

§8 Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat för 2024 samt godkännande av debiteringslängd för 

2022 

Det informerades om att vattenavgiften höjs till 30kr/m3 nästa år. 

Hjärtstartaren äger vi inte utan vi betalar enligt ett leasingavtal. 

Förra året lades det ut mycket grus på vägarna och därav den högre kostnaden det året. 

Förslaget godkändes. 

 

§9 Resultat och balansräkning 

Godkändes 

 

§10 Ersättning till styrelsen, revisorer och kommittéledamöter 

Godkändes 

 

§11 Trivselkommitténs redogörelse 

Kjell berättade om verksamheten. 

I år kan man betala med swish och QR-kod. 

  

§12 Eventuella motioner 

Inga motioner har kommit in. 

 

§13 Badplatsen och toaletterna 

Kjell uppmanade medlemmarna att ställa upp och hjälpa till mer i våra olika kommittéer som jobbar för 

allas vår trivsel i området. 

 



 

§14 Uppmaningar från styrelsen 

Anmäl alltid ny adress till kassören. 

Använd hundbajspåse. 

Sätt upp pinnen för att märka ut huvudkranen vid tomtgränsen senast 15 november. 

I sommar går vi till alla medlemmar och läser av vattnet. 

 

§15 Nya medlemmarna hälsas välkomna 

 Christian Josefsson och Lena Pettersson 

Sandviksgatan 115 

 

§16 Kallelse till årsmötet sker på hemsidan och anslagstavlan. 

 www.sandvik.dinstudio.se 

 

§17 Sätter du in en extra toalett eller kök, meddela styrelsen. 

Kalmar vatten kräver det av oss. 

 

§18 Beslut om bastu 

Dennis M. från bastukommittén informerade om en ny idé ang. bastubygget, nämligen att bastun läggs 

på land bredvid Sjöstugan vid sidan av tele/elstationen vid toaletterna. 

Bastun ska även ha toalett och dusch och vara eldriven. Det skulle bli ett billigare alternativ. 

Förslag: 

Dennis föreslog att bastukommittén ska jobba vidare med den nya idén. 

Efter begärd rösträkning godkändes förslaget med röstsiffrorna 43/20. 

Beslut: 

Bastukommittén jobbar vidare med frågan. 

Ärendet kommer tas upp på nytt vid nästa stämma. 

 

§19 Val av två styrelseledamöter på 2år 

Omval av Susanne Johansson och Margareta Magnusson. 

 

§20 Val av två styrelsesuppleanter på 1år 

Omval av Per Sigvardsson och Cecilia Närklin. 

 

§21 Val av en revisor på 2år 

Omval av Sofi Johansson. 

 

§22 Val av två revisorssuppleanter på 1år 

Omval av Carina Reise och Jan-Olof Åberg. 

 

§23 Val till bryggkommittén och strandkommittén 

Nyval av Fredrik Stridh och Christian Josefsson till bryggkommittén 

Bo ”Pelle” Franzen och Per Sigvardsson avgår. 

 

Nyval av Christian Josefsson och omval av Anders Calvander till strandkommittén. 

 

§24 Val till hamnkommittén 

Kenneth E. läste upp verksamhetsberättelsen och den ekonomiska rapporten. 

Kenneth Edvardsson och Sivert Olsson valdes. 

 

 

 

http://www.sandvik.dinstudio.se/


§25 Val av valberedning på 1år 

Omval av Anders Calvander och Linus Sandberg. 

 

§26 Övriga frågor 

 

Styrelsens arbete, våra stadgar och hemsidans innehåll diskuterades. 

 

Förtydliganden och kommentarer från styrelsen: 

Våra styrelsemöten är att jämställa med arbetsmöten och är inte offentliga. Protokollen är inte 

allmänna, inte heller för medlemmar i samfälligheten. Medlemmar kan närsomhelst komma med förslag 

till punkter att ta upp på styrelsemöten. 

 

Våra stadgar har många år på nacken och ska ses över. Det kommer göras under det nya 

verksamhetsåret. 

 

Hemsidan lyder numer under GDPR lagarna som började gälla 2018 och man kan därför inte lägga ut 

resultatlistor och dylikt med namn och andra uppgifter på personer utan att först få tillstånd från 

varje individ. Vi ska undersöka ev. byte av hemsida till en modernare variant. 

 

En medlem vill att vi sätter upp fler gatlyktor i området. 

Vi undersöker frågan. 

 

Närmaste granne till den eventuella bastun vill ha en fortlöpande dialog med bastukommittén under 

processen. 

 

Förbudet mot egen kompost aktualiserades. 

Detta ska i fortsättningen stå på hemsidan. 

 

Linus Sandberg, Magnus Palm, Anita och Sivert Olsson, Pelle Johansson, Jan Stridh och Kenneth 

Edvardsson fick blommor som tack för allt arbete i föreningen. 

 

§27 Beslut om var stämmoprotokollet hålls tillgängligt 

Protokollet finns att läsa hos Birgitta Edvardsson Blygers väg 28 från och med den 23/7-23 

 

§28 Årsstämmans avslutande 

Kjell Danielsson tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet:      Justeras: 

 

 

 

Birgitta Edvardsson      Kjell Danielsson 

 

 

 

Justeras:       Justeras: 

 

 

 

 

Lena Pettersson      Eva Kågestad 


